

Disclaimer of Fraudulent Activity	إخلاء المسؤولية من عمليات الإحتيال
<p>Quma Al-Woula for Investment Company (Pinnacle Capital) (the “<b>Company</b>”) disclaims any liability for any harm of client or user as result of impersonation of the Company’s personality (“<b>Fraudulent Activity</b>”), and please be aware that certain individuals might approach, by falsely presenting themselves as the employees, affiliates agents or representatives of the Company.</p>	<p>تخلي شركة القمة الأولى للاستثمار (“الشركة”) مسؤوليتها الكاملة من أي ضرر يقع على العميل أو المستخدم نتيجة انتحال أي جهة لشخصية الشركة (“النشاط الاحتيالي”), كما يرجى التنبه إلى أن بعض الأفراد قد يتواصلون، من خلال تقديم أنفسهم كموظفين أو وكلاء أو ممثلين للشركة.</p>
<p>In addition, the Company will not be responsible for any damages as a result of incurred Fraudulent Activity. Fraudulent Activity may take the form of providing investment services that promise financial rewards in exchange for personal, commercial or confidential information, it may also carry the trademark of the Company and use accounts similar to the official Company’s accounts.</p>	<p>بالإضافة إلى أن الشركة لن تقوم بتقديم أي تعويضات عن أي ضرر يقع نتيجة التعرض لأي نشاط احتيالي. يمكن للنشاط الاحتيالي أن يأخذ شكل تقديم خدمات استثمارية، حيث يعد بتقديم مكافآت مالية مقابل تقديم معلومات شخصية أو تجارية أو سرية، كما يمكن للنشاط الاحتيالي أن يحمل علامة الشركة التجارية وأن يستخدم حسابات مشابهة لحسابات الشركة الرسمية.</p>
<p>Therefore, if the Company has requested to provide any information, this will be through the Company’s official channels. As shown below:  <b>Official Company Website:</b>  <a href="https://pinnacle.sa/">https://pinnacle.sa/</a>  <b>Phone:</b>  +966 11 236 0097  <b>Email:</b>  <a href="mailto:info@pinnacle.sa">info@pinnacle.sa</a>  <a href="mailto:ir@pinnacle.sa">ir@pinnacle.sa</a></p>	<p>ولذلك في حال تم طلب تزويد الشركة بمعلومات فإن ذلك سيكون من خلال القنوات الرسمية للشركة. وهي:  <b>الموقع الإلكتروني الرسمي للشركة:</b>  <a href="https://pinnacle.sa/">https://pinnacle.sa/</a>  <b>الهاتف:</b>  +966 11 236 0097  <b>البريد الإلكتروني:</b>  <a href="mailto:info@pinnacle.sa">info@pinnacle.sa</a>  <a href="mailto:ir@pinnacle.sa">ir@pinnacle.sa</a></p>
<p>Bellow we list some of the features such an offer or claim may have:</p>	<p>فيما يلي ندرج بعض الخصائص التي قد يتضمنها مثل هذا العرض أو المطالبة:</p>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Money or fees may be requested to process an action.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- قد يتم طلب أموال أو رسوم لمعالجة إجراء معين.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- You may be requested to disclose private, sensitive or confidential information.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- قد يُطلب منك الكشف عن معلومات خاصة أو حساسة أو سرية.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- You may be told that you were contacted in such a manner because it is a matter of urgency.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- قد يتم إخبارك أنه تم التواصل معك بهذه الطريقة لأنها مسألة عاجلة.</li> </ul>
<ul style="list-style-type: none"> <li>- Communication from unofficial or unverified phone numbers, email addresses, or social media accounts.</li> </ul>	<ul style="list-style-type: none"> <li>- التواصل من خلال أرقام هاتف، عناوين بريد إلكتروني، أو حسابات على وسائل التواصل الاجتماعي غير رسمية أو غير موثوقة.</li> </ul>

<p>- A lack of proper identification or verification from the purported representative of the Company.</p>	<p>- عدم وجود هوية واضحة أو تأكيد من الممثل المزعوم للشركة.</p>
<p>- Pressure to act quickly without verifying the legitimacy of the request or claim.</p>	<p>- الضغط للتصرف بسرعة دون التحقق من شرعية الطلب أو المطالبة.</p>
<p>In any case, please disregard any written or oral request that you believe is or might be Fraudulent Activity.</p>	<p>وفي جميع الأحوال، يرجى تجاهل أي طلب كتابي أو شفهي تعتقد أنه أو قد يكون نشاط احتيالي.</p>
<p>Please note that under no circumstances shall the Company be held liable or responsible for any claims, losses, damages, expenses or other inconvenience resulting from or in any way connected to Fraudulent Activity.</p>	<p>تجدر الإشارة إلى أنه لا تتحمل الشركة تحت أي ظرف من الظروف المسؤولية أو المسائلة عن أي مطالبات أو خسائر أو أضرار أو نفقات أو أي إزعاج آخر ناتج عن أو يرتبط بأي شكل من الأشكال بالنشاط الاحتيالي.</p>
<p><b>General Disclaimer</b></p>	
<p>The use of this website is governed by the privacy terms and conditions outlined by Pinnacle Capital. By accessing and using our website, you acknowledge that you have read, understood, and agree to comply with our Privacy Policy.</p> <p>We recommend that users regularly review the Privacy Policy to stay informed about the latest updates. Please note that the terms and conditions, along with the Privacy Policy, are subject to the laws of the Kingdom of Saudi Arabia, which apply where applicable and not explicitly stated. For further details, please refer to our Privacy Policy.</p>	<p>استخدام هذا الموقع يخضع للشروط والأحكام المتعلقة بالخصوصية التي وضعتها الشركة. من خلال الوصول إلى موقعنا واستخدامه، فإنك تقرر بأنك قد قرأت وفهمت وتوافق على الامتثال لسياسة الخصوصية الخاصة بنا.</p> <p>نوصي المستخدمين بمراجعة سياسة الخصوصية بشكل منتظم للبقاء على اطلاع بأحدث التحديثات.</p> <p>يرجى ملاحظة أن الشروط والأحكام، إلى جانب سياسة الخصوصية، تخضع لقوانين المملكة العربية السعودية، والتي يتم تطبيقها حيثما كانت ذات صلة ولم يتم النص على خلاف ذلك.</p> <p>لمزيد من التفاصيل، يرجى الرجوع إلى سياسة الخصوصية الخاصة بنا.</p>